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Adjungerade:
Peter Karlsson (från punkt 4.2)
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Anmält frånvaro:
Susanne Nicklasson

1. Öppning av mötet
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll
Protokollet gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna.

4. Rapporter
4.1 Rapport från Ordförande
4.1.1 Ordförande rapporterade från möte med redaktionskommittén.

Seglarförbundet har sagt upp sina sidor i tidningen Båtliv.
De ekonomiska konsekvenserna kommer troligen inte att vara så stora på grund
av minskat sidantal.

4.1.2 Ordförande rapporterade även från möte med Kryssarklubben och
Seglarförbundet.
Bra möte där gemensamma spörsmål diskuterades.



4.1.3 Rapport från Svenska Sjös Höstmöte
Christer och Ulf rapporterade från Svenska Sjö:s höstmöte.

4.1.4 Halvårsrevision av de förtroendevalda revisorerna
En mycket positiv rapport från våra förtroendevalda revisorer.

4.2 Ekonomi
Skattmästaren rapporterade
BAS-supporten har inte fått någon ersättning för 1:a halvåret. Us beslutade att så ska
ske enligt den beslutade ersättningsmodellen för BAS-support. Kostnaden för det
beräknas till ca 100.000kr
Resultatet för 2023 ser ut att bli något bättre än budgeterat.

4.3 Rapport från kommittéerna
4.3.1 Miljökommittén
4.3.1.1 Båtmiljökonferensen – 17-18/10

Hans J rapporterade från Båtmiljö konferensen. Havsmiljöinstitutet var
projektledare för konferensen. Konferensen samlade 86 deltagare. Eldrift ett
ledande tema. Bra konferens och många positiva diskussioner. Artikel kommer att
finnas i kommande nummer av tidningen Båtliv.

4.3.2.2 Bottenfärgsmöte arrangerat av Sweboat
Hans J rapporterade. Hur ska de framtida bottenfärgerna se ut? Frågan
diskuterades utifrån de EU direktiv som finns, och kommer att finnas, när det
handlar biocidfärger.

4.3.2 Redaktionskommittén Båtliv
Se ordförande rapport

4.3.3 Sjösäkerhetskommittén
Hans Ö rapporterade. Kampanj där man lottade ut flytvästar till Farsdag.
Ett antal Webbinarier planeras för 2024.

4.3.4 Barn o Ungdomskommittén
Ola rapporterade kring mötet vi hade senast.
Vid kommande UR kommer vi att diskutera framtiden för ungdomsverksamheten.

4.3.5 Juridiska Kommittén
Ordförande rapporterade kring inkomna fall.
Planerar ett möte i december för att diskutera framtiden och utveckling.

4.3.6 Utbildningskommittén
Anders J rapporterade. De har haft ett inledande möte. Patrick kommer att få
ansvaret från kansliet sida.



Fortsatt verksamhet kommer att planeras inför Verksamhetsplanen för 2024.

4.4 Rapport från Kansliet
4.4.1 Status bidragsansökningar

Peter K rapporterade att inga besked ännu fanns från Svenskt Friluftsliv.

4.4.2 Rapport från Skärgårdsstiftelsens styrelsemöte
Peter rapporterade från mötet. Verksamhetsplanering pågår för 2024.

Tillsyn av båthamnar Transportstyrelsen och SBU beslutat att genomföra
gemensamma webbinarier. Det första tillfället blir den 5/12

4.4.3 Status besiktning av BAS
Peter K kommer att kontakta VD för Svenska Sjö AB som har samma leverantör av
sitt system som vi har för BAS och har påbörjat arbetet med arbetet med sin
översyn.

4.5 Rapport från arbetsgrupper
4.5.1 Rapport från Mässgruppen

Många av de stora företagen har beslutat att inte delta med monter på mässorna
Utredning genomförd av gruppen har visat att det inte är ekonomiskt försvarbart
att delta med monter. Deltagandet kommer att ske som en
kommunikationskampanj i stället. SBU:s logotype kommer att synas i all
kommunikation från båtmässorna. Årets BK, Unga Hjältar, etc. kommer att ske på
scenen och livesändas.
Beslut togs att vi ska delta i båtmässorna enligt Mässgruppens förslag.
Mässgruppen får i uppdrag att sätta upp mål för deltagandet och
utvärderingskriterier för deltagandet.

4.5.2 Rapport från Organisationsgruppen
Hans Ö rapporterade. 17 svar av 24 i den enkät som gruppen skickade ut till
Referensgruppen.
Hans Ö kommer att redovisa svaren under morgondagens UR.

4.5.3 BAS finansiering
BAS kommittén får uppdrag att genomföra en jämförelsestudie mot ett
konkurrerande företag.

5. Från föregående möten bordlagda ärenden
Inga bordlagda ärenden fanns att behandla.



6. Ärenden för behandling

6.1 Budget 2024
Skattmästaren gick igenom tankarna inför budgeten för kommande verksamhetsår.

6.2 Verksamhetsplan och Verksamhetsberättelse
Peter K gick igenom vad som gäller inför arbetet med VP och VB och det dokument
som finns tillgängligt för kommittéansvariga.
Preliminär VP skall vara klar till 12/12.
VB – texten skalla vara klar 15/1.
När vi åker hem från Göteborgsmötet 1 – 2/2 skall allt innehåll till vara klar för
bearbetning inför utskicket till BRD 2024.

6.3 Båtriksdag 2024
Meddelande om tid och plats för BRD 24 ska skickas ut senast 2023-12-15.
Inger meddelade att BRD 2024 kommer att hållas på Scandic Grand i Örebro.

6.4 Unionsrådets genomförande
Programmet gicks igenom och diskuterades.

7. Nästa möte
2023-12-12, kl.13.00-16.00,digitalt

8. Mötets avslutande
Ordförande avslutade mötet och tackade alla för deltagandet.

Beslut:
BAS-supporten har inte fått någon ersättning för 1:a halvåret. Us beslutade att så
ska ske enligt den beslutade ersättningsmodellen för BAS-support
Beslut togs att vi ska delta i båtmässorna enligt Mässgruppens förslag.
Mässgruppen får i uppdrag att sätta upp mål för deltagandet och
utvärderingskriterier för deltagandet.
BAS kommittén får uppdrag att genomföra en jämförelsestudie mot ett
konkurrerande företag.
Preliminär VP skall vara klar till 12/12.
VB – texten skalla vara klar 15/1.
När vi åker hem från Göteborgsmötet 1 – 2/2 skall allt innehåll till vara klar för
bearbetning inför utskicket till BRD 2024.

_______________________ _______________________
Christer Eriksson Ulf Grape
Ordförande Sekreterare


